
 

Akademický senát UK FTVS 
 

     

 Č.j.: AS-1/2018 

 

Zápis z mimořádného zasedání ze dne 9. 1. 2018 ve 13.30 hod 

 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Hojka, Kaplan, Zahálka, Coufalová, Hráský, 

Panská, Jebavý, Jelen, Dvorský, Novotná, Pokorná, Malá, Harbichová 

Studentská komora (s): Bujnovský, Pecinová, Brtník 

Omluveni: Omcirk (s), Ižovská (s),  

Nepřítomní: Thiel (s), Anděrová (s) 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Petr,  Vindušková, Parry Martínková, Slepičková, Čáslavová, 

Přívětivý, Waic, Parmová, Vařeková 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Heller seznámil přítomné s programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání: (14-0-0) 

 

Usnesení 01/01/2018: AS UK FTVS schválil program zasedání 9. 1. 2018. 

 

2. Projednání návrhů akreditací 

Předseda AS UK FTVS Heller přivítal přítomné senátory i hosty. Spectabilis paní děkanka 

požádala o úvodní slovo a zmínila podmínky pro plnění jednotlivých akreditací sledované 

subkomisí národního akreditačního ústavu. Proděkanka Vindušková upozornila garanty a 

zpracovatele studijních programů na jednání ohledně akreditací. Dále předseda Heller 

požádal předsedu studijní komise Hojku o vyjádření k akreditacím jednotlivých studijních 

programů. Senátor Hojka uvedl, že studijní komise se sešla a zapracovala připomínky. 

Senátorka Coufalová vyjádřila nesouhlas se sloučením předmětů Biochemie a Výživa a 

dotázala se na důvod tohoto sloučení. Prof. Waic uvedl, že garantem tohoto předmětu byl 

určen dr. Šteffl a v sylabu tohoto předmětu je uvedeno 14 hodin biochemie a 14 hodin 

výživy. Dr. Vařeková se dotázala na aplikované pohybové aktivity. Proběhla diskuse na toto 

téma. Senátor Brtník se zeptal na sportovní specializace. Předseda studijní komise Hojka 

uvedl, že u konkrétně zmíněné kanoistiky je průměrně 1,3 absolventa ročně, což je velmi 

neefektivní. Zájemci o specializace mohou stejnou kvalifikaci získat v rámci CŽV 

absolvováním trenérské školy. Dále se senátor Hojka vyjádřil ke studijnímu programu 

Trenérství, kde jsou dvě specializace a to Trenér a Kondiční trenér. Tento studijní program 



je nový a měl by být velmi lukrativní. Zatím se jedná jen o bakalářské studium, ale do 

budoucna se uvažuje i o magisterském. Studijní program Vojenská tělovýchova bude 

akreditován jako samostatný program. U studijního oboru Management byly zapracovány 

připomínky. Senátorka Pokorná se pochvalně vyjádřila k přípravě akreditace tohoto 

studijního programu, materiály byly rozeslány již na konci listopadu, takže byl dostatek času 

na pročtení. U programu Masters of Arts in Sports Ethics and Integrity proděkanka Parry 

Martínková informovala, že zde nejsme hlavními nositeli tohoto programu. Tento program 

je akreditován každou ze šesti participujících institucí, je podpořen Evropskou komisí a již 

běží, takže se jedná o reakreditaci. Zde žádné připomínky nebyly. U Ochrany obyvatelstva 

předseda AS UK FTVS Heller uvedl, že zde se stále tvoří a upravuje, a proto se dnes nebude 

projednávat. Předseda studijní komise Hojka uvedl, že tento program není možné personálně 

obsadit, řešením by bylo toto akreditovat jako specializaci programu Tělesná výchova a 

sport. Je zde také spousta připomínek k předmětové skladbě. Senátor Dvorský se vyjádřil, že 

Ochrana obyvatelstva se setkala s velkým množstvím připomínek, za což je rád. Uvedl, že 

došlo k úpravám v předmětech a dochází k jednáním s určitými habilitovanými osobami 

ohledně personálního zajištění. Dodal, že vzhledem k připomínkám se návrh akreditace 

bude podávat až na další zasedání vědecké rady. Senátorka Malá se zeptala, zda senátorům 

budou rozeslány opravené verze akreditací. Proděkanka Vindušková odpověděla, že 

vzhledem k tomu, že nedošlo k zásadním změnám, tak se opravené verze rozesílat nebudou. 

Dr. Vařeková zmínila problematiku inkluze na FTVS. Proběhla diskuse na toto téma. 

 

Usnesení 02/01/2018: AS UK FTVS projednal návrhy akreditací studijních programů 

Tělesná výchova a sport se zaměřením na vzdělávání, Učitelství tělesné výchovy pro střední 

školy, Trenérství, Management tělesné výchovy a sportu, Aplikovaná tělesná výchova a 

sport osob se specifickými potřebami, Vojenská tělovýchova a Master of Arts in Sports 

Ethics and Integrity.  

 

Předseda Heller poděkoval přítomným hostům za účast. 

Předseda Heller informoval, že další řádné zasedání bude 20. 2. 2018. Dále byly vyhlášeny 

termíny řádných zasedání AS UK FTVS v letním semestru 2018 a to: 20.2., 20.3., 17.4., 

19.6. a 18.9. 2018. Zdůraznil, že v lednu již zasedání nebude a vzhledem k posunu kolegia 

děkanky se nebude konat zasedání AS UK FTVS ani v květnu.  Zasedání předsednictva AS 

UK FTVS se budou konat vždy 14 dní před řádným zasedáním, tedy 6.2., 6.3., 3.4., 5.6. a 

4.9. 2018. 



Předseda legislativní komise Kaplan informoval o dílčích změnách vnitřních předpisů. 

Legislativní komise tyto předpisy projednala a navrhuje přijmout dílčí změny všech třech 

vnitřních předpisů. 

Předseda Heller informoval o příchozí interpelaci studentů ohledně zvýšeného hluku 

z tělocvičny TBO3. Interpelace byla přeposlána vedení fakulty s žádostí o vyjádření, 

projednána bude na dalším zasedání AS UK FTVS. Předseda kolejní komise Kaplan se této 

interpelaci podivil a zmínil, že kolejní komise čím dál tím častěji řeší rušení nočního klidu 

studenty. Dále blok B je především hostel. 

Zapsala: Coufalová  

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

       Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

 PaedDr. Jitka Vindušková. CSc. 

 doc. PhDr. Miroslav Petr, Ph.D. 

 doc. PhDr. Irena Parry Martínková, Ph.D. 


